
Nie lękajcie się. Otwórzcie na oścież drzwi Chrystusowi. 

Poznacie prawdę , a prawda uczyni was wolnymi. 

Musicie od siebie wymagad, nawet gdyby inni od was nie wymagali.  

Potrzeba miłosierdzia, aby wszelka niesprawiedliwość na świecie 

znalazła kres w blasku prawdy. 

Tylko Chrystus może uciszyć lęk człowieka. patrzcie na Jezusa głębią 

waszych serc i umysłów! On jest waszym nieodłącznym przyjacielem. 

 

To nie jest czas, w którym mamy się wstydzić Ewangelii. To jest czas 

głoszenia na dachach. 

Dla chrześcijanina sytuacja nigdy nie jest beznadziejna. 

Gdy będzie wam trudno, gdy będziecie w życiu przeżywać jakieś 

niepowodzenie, czy zawód, niech myśl wasza biegnie ku Chrystusowi, 

który was miłuje, który jest wiernym towarzyszem i który pomaga 

przetrwać każdą trudność. 

Pragnienie, by żyć lepiej, nie jest niczym złym, ale błędem jest styl życia, 

który wyżej stawia dążenie do tego, by mieć aniżeli być, i chce więcej 

mieć, nie po to aby bardziej być, lecz by doznać w życiu najwięcej 

przyjemności. 

Człowiek jest wielki nie przez to, co posiada, lecz przez to, kim jest; nie 

przez to, co ma, lecz przez to, czym dzieli się z innymi. 

 

 

 

 

 


